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PROTOKÓŁ nr XI/25 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad-1. O godzinie 1000  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram XI, w IX kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, skarbnik gminy – Katarzynę 

Modrzejewską, sekretarz gminy – Joannę Kosińską, sołtysów, pracowników urzędu gminy 

Ewelinę Waszak i Wojciecha Wąsikowskiego oraz zaproszonych gości – Dyrektora SP Topólka 

Błażej Barczaka. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał, 

wszyscy radni obecni. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad-1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Głos zabrał radny Roman Antczak. Złożył wyrazy współczucia z powodu śmierci radnego 

Edwarda Nowakowskiego. Wyróżnił działalność jako samorządowca, a także jednego 

z  założycieli Gminnego Klubu Sportowego „Tęcza”. 

Porządek obrad został przyjęty. 

       

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z X Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami. 

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad-4. Podjęcie uchwał:  
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1)  uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Topólka na lata 2025-2029. 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Topólka na lata 2025-2029. 

Uchwała Nr XI/58/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok. 

Uchwała Nr XI/59/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały. 

Wójt wyjaśnił, że zaciągany kredyt zostanie wykorzystany na pokrycie deficytu budżetu 

spowodowanego planowaną realizacją inwestycji pn.  „Budowa kompleksu sportowego Orlik 

2024 oraz sprawnościowego placu zabaw w Topólce” (wkład własny Gminy w realizację 

inwestycji).  

Pytań i więcej uwag nie zgłoszono. 

 

(pełna wypowiedź znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis XI Sesji).  

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu. 

Uchwała Nr XI/60/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność Giny Topólka 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w Topólce 



3 

 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne nabycie na własność Gminy Topólka niezabudowanej nieruchomości gruntowej 

położonej w Topólce. 

Uchwała Nr XI/61/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-5. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji.  

 

Ad-6. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-7. Wolne wnioski. 

Radny Roman Antczak zwrócił się z pytaniem odnośnie terminu realizacji Orlika.  

Wójt wskazał, że termin realizacji to 31 października 2025 r. 

Kolejne zgłoszenie radnego Antczaka dotyczyło propozycji przedstawiania na sesji sprawozdań 

z zakresu bezpieczeństwa publicznego oraz bezpieczeństwa ppoż, które są przedstawiane przez 

przedstawicieli jednostek podczas posiedzenia Komisji ds. oświaty, kultury, sportu, zdrowia, 

spraw socjalnych i bezpieczeństwa publicznego. 

Wójt poinformował, że jeżeli jest taka potrzeba można wprowadzić do porządku obrad sesji 

przedmiotowe sprawozdania.  

Radny Roman Antczak wnioskował również o wprowadzenie do porządku obrad 

przedstawienia sprawozdań z działalności Kół Łowieckich działających na terenie gminy. 

Radny Piotr Kruszyna wskazał, że Koło Łowieckie Cyranka i Cyraneczka działają na terenie 

różnych gmin i należy uszczegółowić czy ma to być zakres działania na całym obszarze czy 

tylko na terenie Gminy Topólka. 

Wójt wskazał, że komisje mogą zapraszać na swoje posiedzenia przedstawicieli nie tylko Kół 

Łowieckich ale również innych stowarzyszeń.  

Wójt podziękował za pracę pomiędzy sesjami, za obecność na spotkaniach. Podziękował 

również za uchwałę w kwestii zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Planowana do realizacji 

inwestycja przyczyni się do rozwoju naszej gminy.  

Radny Piotr Kruszyna zwrócił się do wójta z prośbą o podjęcie próby zorganizowania spotkania 

z przedstawicielami ARIMR odnośnie zasad pozyskiwania dopłat obszarowych. 

Wójt poinformował, że skontaktuje się w tej kwestii z ARIMR.  

Radna Anna Migdalska poinformowała, że podczas spotkania delegatów Izb Rolniczych 

(spotkanie z pracownikami ARIMR) uzyskała informację, że pracownicy sami będą się 

kontaktować z jednostkami samorządu z prośbą o pomoc w zorganizowaniu szkoleń 

i możliwość udostępnienia sali. 
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(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

XI Sesji).  

 

Ad-8. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam XI 

Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1040. 

Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 

 


